
Zápis ze zasedání Komise pro školství, kulturu a sportu ze dne  

               20. 1. 2025 

Přítomni:  K. Linková, P. Žebráková, P. Hilmarová, K. Klímová, K. Talichová 

  

Hosté:   ředitelka MŠ Kunratice, A. Hozmanová, L. Alinčová 

 

Jednání probíhalo od 17,00 do 18,00 hod 

 

Jednání komise se zúčastnila ředitelka MŠ Kunratice Alice Hozmanová. Seznámila přítomné 

s průběhem rekonstrukce MŠ. Rekonstrukce za plného provozu zatím probíhá bez výrazných 

problémů. Stížnosti ze strany rodičů nebyly. Byly instalovány nové protipožární dveře. Paní 

ředitelka vysvětlila, že MŠ Kunratice přijímá i 2leté děti. Jejich třída je umístěna v 1. poschodí, 

má vlastní únikový východ do zadního schodiště, splňuje tak protipožární předpisy. 

V současné době je naplněnost tříd 23 dětí/1 třída. 

Paní ředitelka sdělila, že se MŠ potýká s problémem nedostatku kvalifikovaných kuchařek ve 

školní kuchyni. Řešením je rekvalifikace dvou pomocných kuchařek. Komise školství 

jednomyslně doporučila starostce, zahrnout do rozpočtu MŠ Kunratice na r. 2025 peníze 

potřebné na rekvalifikaci (cca 25 000 Kč). 

L. Alinčová oznámila, že po kolaudaci zázemí fotbalu, bude moci MŠ Kunratice zdarma 

navštěvovat novou tělocvičnu. Zatím MŠ požádala o 2x2 hodiny týdně. 

 

Kultura 

P. Hilmarová předložila seznam naplánovaných akcí na r. 2025 tak, jak byl zatím sestaven 

harmonogram na jednání „kulatého stolu“ dne 15. ledna 2025, kde si všechny místní organizace 

z oblasti sportu a kultury společně naplánovaly své akce a možnosti vzájemné podpory. 

 

Příští zasedání komise se bude konat v pondělí 17. února 2025 od 17,00 hodin v budově ÚMČ. 

 

 Zapsala: L. Nejedlá 

 

 
 


